
Referat for kollegierådsmøde 
Den 11-03-2018 kl15.00 

 

1. Fremmødte 

Thomas 1131, Christina 3128, Peter 1340, Martin og Amanda 2011 

2. Gæster. 

Anders Christoffersen 3130 

3. Afstemning om lukkede punkter (lukket punkt) 
4. Godkendelse af referat 

Referat 19-02-2018 Godkendt uden anmærkninger. 

 

5. Post 

a. Post fra FU 

FU har anmodet om 5000kr til pynt til festen d. 17 marts. FU 

forventer ikke at gå over budgettet på de 10.000.  

 

3 personer er inhabile 

 

Rådet stemmer enstemmigt for 

FU får pengene. 

b. Post fra Frederike Durow 

Frederike spørger ind til hvor lang ventelisten for at komme ind på 

kollegiet er.Hun har oplevet at andre ansøgere er kommet foran i 

køen. 

Det er Kristiansdal som tager sig af dette, så Amanda vil henvise 

hende til dem. 

c. Post fra Alma Gärdström. 

Alma vil ligeledes genre høre hvor lang ventelisten er. Amanda 

henviser også hende til Kristiansdal. 

d. Post fra OASEN 

OASEN er grundet problemer med levering gået 245kr over 

budgettet (400kr) til fastelavnsarrangementet den 22/2, og ønsker at 

finde en løsning med Rådet.  

 



Rådet påpeger at OASEN bruge have kontaktet rådet inden de købte 

ekstra masker, og vil også påpege at de masker som ankom for sent 

burde være returneret.  

Rådet fjerner ligeledes de 245 fra OASENS budget for indeværende 

år, da de forventer at bruge maskerne alligevel. 

Alle er for, Christina er inhabil. 

 

OASEN anmoder desuden om 500kr til påskeægsjagt d. 22/3.  

Alle er for, Christina er inhabil. 

 

Amanda skriver vores beslutninger til Anne. 

e. Lukket punkt 

f. Lukket punkt 

 

6. Nyt siden sidst 

a. HC, Claus, Christina og Amanda, mødes med Nortec d. 14/3. ang. Nye 

vaskemaskiner.  

b. Systemet angående opsigelse af lejemål hos Kristiansdal er rettet 

sådan at folk ikke ved en fejl kan blive opsagt med mindre end 3 

måneder.  

i. Lukket punkt 

7. Konto Update 

Vi har 306.000kr på kontoen, heraf er 25.600 øremærket køkkensupplering. 

Der mangler stadig at blive betalt for nogle ting til pamperen. 

8. Private ting i fællesrum 

(NB: Dette angår ikke brug af køkkener) 

Der udtrykkes ønske om at lave forbud mod at bruge fællesrum (eks. 

Rådslokaler og udvalgsrum) til at opbevare urelaterede personlige ejendele. 

Ønsket er bl.a. at undgå at udvalgsmedlemmer benytter deres lokale til 

permanent opbevaring. 

Rådet vil derfor gerne henstille til at private gentande ikke 

langtidsopbevares i fællesrum, og at opbevaring skal godkendes hos Rådet 

først. 

Alle er for. 



9. Lukket punkt 

10. Budget godkendes 

Amanda har fundet tal på hvor mange penge udvalgene har brugt over det 

sidste år. Nedenfor følger de fastlagte budgetter 

a. Bryg 

Brygudvalget har et budget på 3000kr pr år til rutineindkøb, dog skal 

indkøb for over 500kr godkendes af rådet først. Ingredienser til bryg 

er stadig egenbetaling for de enkelte medlemmer. Der er dog 

mulighed for at søge midler til åbne arrangementer. Alle stemmer for 

budgettet. 

b. FIFA 

FIFA får 2500kr pr år, og alt over 500 skal godkendes af rådet. 

Alle for 

c. FU 

FU får 30.000 om året til 4 fester. Indkøb for over 5000 skal 

godkendes af rådet. 

Amanda, Martin og Christina inhabile. Peter og Thomas for. 

d. Motionsudvalget 

Motionsudvalgets budget er det beløb der er købt adgang til rummet 

for det foregående år. Alle indkøb over 2000kr skal godkendes af 

rådet. 

Alle for. 

e. Musikudvalget 

Musikudvalget får 6000kr pr år. Alt over 1000kr skal godkendes hos 

rådet.  

Alle for 

f. OASEN 

OASEN får 8000kr pr år. Indkøb over 800kr skal godkendes hos rådet. 

Christina er inhabil resten for. 

 

 

Ifm med ovenstående skal det noteres at rådet stadig kan afvise 

indkøb foretaget af udvalgene, hvis det skønnes at et udvalg bruger 



sine midler uhensigtsmæssigt. 

 

11. Billeder 

12. Udvalgsmøder (til at få nedskrevet aftaler) 

Vi skal lave aftaler med udvalgene for særlige vilkår. Det foreslås at vi finder 

datoer for at holde møder med udvalgene. 

Vi vil give udvalgene for at mødes 18-19. april. Med start kl 19.00. 

Udvalgene skal her have klar hvilke aftaler der ønskes lavet med rådet. 

Christina skriver det på udvalgenes facebookside SU senest d. 5. april. 

Der er lavet nye sedler til medlemsskaber, så udvalgene skal udfylde 

disse igen. 

13. Pamper 

a. Kvitteringer 

Amanda har modtaget kvitteringer for pamperen fra HC. Han har afleveret 

bilagene senere end aftalt. Rådet skal derfor stemme om hvorvidt vi vil 

acceptere bilagene.  

Alle er for dette. Men det skal påpeges at der skulle udfyldes 

bilagsformularer i stedet for bare at lægge kvitteringerne i skabet.  

 

b. Budget 

Der blev brugt knap 13.000kr på pamperen i november 2017.  

Der er blevet brugt 7759kr på alkohol (ca. 260kr pr person), 2531 på 

mad (84 per pers), og 2490 på pynt samt præmier (83 per pers). 

 

Rådet foreslår at sætte begrænsning på 75kr per person på mad 

fremover, eftersom der har været meget mad i overskud, og der blev 

bl.a. brugt ret mange penge på glaseret skinke i forhold til hvad man 

kunne. 

Det foreslås endvidere at der budgetteres med præmier for 

25kr/pers. Og 50kr/pers for pynt.  

Det foreslås at drikkevarebudgettet sættes ned til 200kr pr person. 

For at kunne opnå dette, skal der eventuelt kigges på om der findes 

billigere alternativer til baren.  Med dette budget ville pamperen 

have kostet 10.500. (30 deltog i pamperen 2017). 

 



 

I tilfælde af under 20 deltagere, skal pamperudvalget finde et 

alternativ til at afholde festen, da det kan blive for svært at 

overholde budgettet. Dette alternativ skal være et socialt 

arrangement. 

Der er i det ovenstående antaget at maks. 40 deltager i pamperen, da 

dette stemmer overens med antallet af kollegianere som er den del 

af udvalg. Kommer der mange flere end dette, skal der laves nyt 

budget.  Dette svarer til en maksudgift for 14.000 på pamperen. 

 

Pamperudvalg bliver valgt til session. 

Pamperudvalget skal annoncere datoen for pamperen, som skal ligge 

i november senest start september. Tema skal være offentligt 1. 

oktober 

  

 

Alle stemmer for ovenstående. 

 

14. Rygergård 

Udsættes til næste gang. 

15. Medlemssedler og mødeøls-sedler godkendes 

Medlemsseddel godkendt med mindre ændringer. 

 

Vi skal lave en ny seddel til mødeøl. Følgende ændringer skal laves: 

”Icetea” skal rettes til ”Ice tea”, ”Guld øl” skal rettes til ”Guldøl”, og der skal 

laves et felt til Specialøl og Cider. 

 

Alle er for at godkende formularen med disse ændringer. 

 

16. Cykelrazzia  

Vi skal have lagt en cykelrazzia i april.  Dette skal være 6., 7., 8., 14., eller 

15., april. Vi vil gøre dette lørdag den 14. april. Amanda shiner plakaten fra 

sidste år op.  

Det skal gøres klart at folk der får opgraderet deres chip for at hjælpe til 

cykelrazziaen, skal have fjernet adgang efterfølgende, da de ellers risikerer 



at betale for adgang til den aflåste parkeringsplads. 

Vi skal melde dette ud til køkkener og alle lejligheder i blok 2. Vi tjekker alle 

udendørsarealer og cykelrum herunder blok 2. 

17. Køkkenkasser 

Vi vil gerne have kørt køkkenkasser ind under huslejen, da det bliver 

nemmere at forpligte alle kollegianere til at bidrage til det køkken som de 

benytter. Ideen er at hvert køkken skal vælge en repræsentant som 

administrerer deres konto, og kasseren står for at sende midlerne ud til 

køkkenernes konti. Rådet vil på ingen måde blande sig i hvordan pengene 

bliver brugt. Rådet foreslår at dette beløb er 30kr. Det vil være besværligt 

at have betalingskort som køkkenerne kan indkøbe til på denne måde. 

 

Rådet vil kigge videre på muligheder her. 

18. Rådslokalet 

Thomas’ pind er godkendt. 

19. Logo 

Vi finder en dag hvor vi bruger en halv time til en time på kun at snakke om 

dette. 

20. Trøjer 

Samme som ovenstående. 

 

Peter vil forhøre sig om en cirkapris, eftersom vi mangler størrelser på 

enkelte. Vi skal dog kende alle logoerne først. 

21. Baren 

Udsættes til næste gang. 

Det skal dog påpeges at vi skal have lavet fuld revision af baren hvis den 

bliver lagt under kollegianerforeningen. 

22. Godkendelse af opdaterede vejledninger 

Klagevejledning godkendes. 

 

23. Ekstraordinær generalforsamling. 

Vi har misset deadline for annoncering af generalforsamling, så vi skal se på 

hvilke andre muligheder vi har. Peter vil snakke med Erik. 

24. Planlægning af næste mødetidspunkt. 

Onsdag d. 21. marts kl 19.00 



25. Punkter til næste gang. 

a. Se rykkede punkter 

26. evt.  

 


